

## Referat fra bestyrelsesmøde på Skelager Kollegiet

### 4. september 2023

Til stede: Laura, Oscar, Nickolaj, Tobias

Fraværende: Lennard

Referent: Tobias

### Dagsorden

#### Budget

- Tobias præsenterer budget for beboerfaciliteter.
- Der fastholdes samme budget som sidste år til de "faste" udgifter som mad til rengøringsdag samt beboermøder.
- Det resterende fordeles mellem
  - tilskud til julefrokost – så det kommer til at koste 20,- pr. mand at deltage,
  - festpynt til Promillerne,
  - tilskud til at Promillerne kan holde "happy-hour" til festerne,
  - og udvalgsfest
- Uforudsete udgifter kan evt. tages fra budgettet for udvalgsfesten
- Der er enighed om dette budget

#### Skrald

- Der er for nyligt blevet stillet en masse affald ved siden af beholderne. Der blev skrevet et opslag i Facebook gruppen for at informere om vores affaldssortering, og at spandene ikke bliver tømt hvis der står noget foran. Ikke alle i gruppen har set det og der fortsætter med at være folk som ikke ved hvordan de skal sortere. Facebook er vist ikke længere godt til at nå ud til alle.
- Vi skal have lavet en ordenlig plakat til at forklare affaldssorteringen – specielt virker det til at der mangler information om storskrald
- Vil give mest mening at vente til den nye sortering
- Kredsløb har allerede sorteringsguides til de 6 nye grupper på både dansk og engelsk. Vi kan bruge den samt så skal vi have lavet noget ekstra ifht. storskrald.
- Oscar undersøger hvor vi kan få trykt noget der kan tåle at være udenfor. Det med laminering holder bare ikke så godt i længden.

**Udvalgs-info-plakat**

- Vi vil have en plakat til at informere om/reklamere for vores udvalg for dem der ikke kommer til beboermøderne, hvor vi normalt præsenterer os
- Tobias har lavet udkast til design
- Der bliver indhentet beskrivelser fra de forskellige udvalg, til at fylde informationer på den. Vi følger løst op internt når den er klar til print og ophæng

**Forslag til ændring af udvalgsnøgler**

- Tobias kommer med forslag til nyt nøglesystem for bestyrelse og udvalg
- Den nuværende løsning virker ikke helt gennemtænkt. Vi har:
  1. Bestyrelsesnøgle, der åbner køkkenet i fællesstuen og barskabene
  2. Fælleshusnøgle, der åbner fælleshus, depot og skab i fælleshus (skabet mangler dog stadig at få lås i efter det blev udskiftet)
- Rengøring og bestyrelse skal have adgang til det hele.
- Promillerne skal have adgang til køkkenet i forbindelse med torsdagsbar og fælleshus til fester, samt barskabene og depotrum
- Køkkenet bliver brugt som reserve til fælleshusets inventar, så der vil det give mening at fælleshusudvalget har adgang, udover selvfølgelig også fælleshuset
- Lejere af fælleshuset har ikke behov for adgang til andet end selve fælleshuset. Her vil det også give god mening at skabet kan være aflåst for lejerne, da det er deri der står PlayStation og Wii, som kræver ekstra i depositum at bruge.
- Forslaget lyder på to typer af nøgler: en "hovednøgle" til alle de nævnte steder: fælleshus, skab i fælleshus, barskabene, køkkenet og depotrum; samt en udlejningsnøgle, der kun åbner til fælleshuset.
  - Bestyrelse og udvalgsmedlemmer vil så kun skulle have en enkelt ekstra nøgle, og udlejningsnøglen kan så hænge fast i det aflåste skab i fælleshuset og gives så ud til lejer. Eventuelt to kopier for at hjælpe med logistikken med udlevering af nøgle når flere lejer huset umiddelbart efter hinanden.
- Enighed om denne ide
- Vi skal have snakket med Flemming om muligheden for at gøre det

**Kontakt med Flemming**

- Nickolaj og Laura har begge oplevet bl.a. nye beboere beklage sig over ikke at kunne komme i kontakt med varmemesteren.
- Vi må bede ham om at blive bedre til at svare på mails og SMS og få fulgt op på opgaver.
- Vi skal desuden have fat i ham for at aftale det møde over morgenmad han ønskede at have med os.

**Street artist forslag**

- Ansøgning til Kollegiekontorets bæredygtighedspulje senest 25. september.
- Laura sender billede til ham, så vi kan få en skitse med i ansøgningen.
- Vi aftaler at lave et hurtigt ekstraordinært møde for at skrive ansøgning til puljen når vi har fået svar fra kunstneren.

**Rengøringsdag**

- Dato er fastsat til d. 28. oktober. Dette er samme dag som Promillernes Halloween-fest.
- Nærmere planlægning og invitation laves ved næste møde

**Eventuelt**

- God kage

**Næste møde**

- Dato: 2. oktober kl. 19:30
- Kageansvarlig: Tobias